
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

19. Týždeň 

Pondelok 6.5. : 

V pondelok bolo celkom pekné počasie a tak pracovníci VPP kosili 

cintorín. Zamestnanec obce išiel mulčovať s traktorom a musel sa po 

hodine vrátiť, lebo sa mu stroj pokazil.  

Hneď ráno som mal telefonický rozhovor s riaditeľkou základnej školy 

ohľadom návštevy pridelenca polície ohľadom bezpečnostných 

opatrení na školách. Bolo to dosť zaujímavé s ohľadom, čo už dnes 

vieme, sa stalo na druhý deň na celom Slovensku. 

Cez deň som mal aj administratívne práce ohľadom konca mesiaca. Pri 

kontrole činnosti na cintoríne som mal stretnutie so stavbárom 

ohľadom poškodenej podlahy v dome smútku.  

 

Utorok 7.5. : 

V utorok som začal dohodnutou poradou  na pôde základnej školy. 

Poradu som mal so všetkými učiteľkami a aj vychovávateľkou ohľadom 

blížiaceho sa Dňa matiek a programu, ktorý bol naplánovaný na 

nedeľu. Prebrali sme mnoho tém a dosť som bol zaskočený, keď som 

sa dozvedel o situácii s nahlasovaním bombového útoku na mnohých 

školách. Preveroval som hneď spolu s riaditeľkou situáciu priamo 

s prideleným policajtom, ktorý bol na diskusii len nedávno. 

Cez víkend som mal stretnutie ohľadom zlučovania odberných miest 

elektrickej energie a po utorkovej diskusii s pracovníčkou elektrárni aj 

zlúčení na odbernom mieste na červenom ihrisku. Kábel bude treba 

viesť ponad súkromný pozemok aj pomocou stĺpov a dohodol som sa 

s vlastníkmi na podrobnostiach a následne mi dali svoj súhlas. 

Poobede som mal ešte jedno stretnutie s potencionálnym investorom 

ohľadom bytovej výstavby pri cintoríne a pýtal sa ma na niektoré 

podmienky, ktoré sú na internetovej stránke. Išlo o malé dovysvetlenie 

niektorých údajov.   



Streda 8.5: 

V stredu  bol štátny sviatok. 

 

Štvrtok 9.5: 

Pracovníci obce pripravili rýľovaním v školskom areáli podklad pre 

skleník, v ktorom budú detičky v škole pestovať pekné rastlinky. 

Rovnako pripravili náplň do vyvýšených záhonov. 

Doobeda som mal telefonát ohľadom nefunkčného verejného 

osvetlenia  od nespokojného občana. Typ LED osvetlenia, ktorý sme 

naposledy kúpili už v ponuke nie je a preto som na základe telefonátu 

s pracovníkom elektrárni zistil, že v jednej malej turčianskej obci kúpili 

LED svetlo za dobrú cenu. Hneď som tam zavolal a dohodol sa, že mi 

kontakt na predajcu bude poslaný.  

Poobede som bol na Okresnom úrade ohľadom podmienok na náš 

plánovaný zberný dvor a dohodli sme si ďalší postup pri podaní 

projektu, ktorý spracovávame na obecnom úrade.  

 

Piatok 10.5: 

V piatok pracovníci obce pokračovali v kosení cintorína. Traktor som 

poslal múlčovať smerom od kostola a aj okolo cintorína.  

Piatok bol vzhľadom na koniec týždňa celkom hektický.  

Hneď ráno prišili pracovníci Povodia Váhu s ťažkou technikou typu 

UDS, čistiť problémové miesta v obecnom potoku.  

Podarilo sa mi sem dotiahnuť techniku aspoň na jeden deň a dostal 

som prísľub, že do konca roka príde technika ešte viackrát.  

Čistenie bolo na dvoch miestach a zaujímavé je, že boli pri pánovi 

Kovalčíkovi :D.  

 

 



 

Obrázok 1 Bagrovanie potoka na dolnom konci 

 

Obrázok 2 Vyčistený potok na dolnom konci 



 

Obrázok 3 Bagrovanie potoka na hornom konci 

 

Obrázok 4 Vyčistený potok na hornom konci 

Doobeda mali detičky generálku na nedeľný program a ladili sme 

všetko tak, aby bolo nedeľné vystúpenie na jednotku. Generálka 

dopadla dobre a všetko fungovalo vrátane techniky.      

 

 

 



Slovo na záver: 

V 19. týždni bol jeden štátny sviatok a to konkrétne Deň víťazstva nad 

fašizmom. Deň, ktorého význam v blízkosti vojny za hranicami má pre 

našu generáciu ešte väčší význam a treba si ho pripomínať. 

Druhý významný deň bol Medzinárodný Deň Matiek a v ten istý deň 

bol aj Medzinárodný deň zdravotných sestier. 

Rola matky, je tá najdôležitejšia na svete, pre každú ženu a aj keď nie 

každej to bolo z rôznych príčin dopriate, chcem ešte raz všetkým 

mamám zagratulovať k ich sviatku. 

Veľmi ma potešila účasť a program na kultúrnom podujatí ku Dňu 

matiek.  

Mimoriadne ma teší dobrá nálada, ktorá bola viditeľná u všetkých 

prítomných, detičky predviedli perfektný výkon a zaslúžili si za to 

potlesk.  

Touto cestou by som chcel vyzdvihnúť aj prácu všetkých, ktorý tam 

strávili veľa času na príprave podujatia a potešilo ma aj to, ako sa 

zapojili naše ženy z kultúrnej komisie, napiekli koláče a pripravili 

občerstvenie aj pre účinkujúcich.  

Veľmi dobre zvládnutá akcia a pekný záver týždňa.  

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     13.5.2024 

 

 


